ARTISTRY™

雅姿強效修護系列 Intensive Skincare 晚間睡眠面膜 BLOOMING SLEEPING MASK



一夜喚醒肌膚活力 Awakens Skin Vitality Overnight

- ✓ 角質護理 Keratin Care
- 舒緩 Soothing
- 捉亮 Brightening
- ✓ 保濕 Hydrating
- 改善皺紋 Improve Wrinkles
- ✓ 均匀膚色 Even Skin Tone



立即掃瞄QR碼

觀看產品介紹短片 Scan the QR code to watch the product introduction video

使用一次 After one use

保濕度提升 Hydration improved by 肌膚提亮 Skin brightening improved by

膚色均匀提升 Even skin tone improved by 105%*

角質減少 Keratin reduced by 79%

^{*} 能暫時解決睡眠不足導致的各種肌膚問題,有助於改善肌膚、打造飽睡肌(經22位人體試驗/P&K)

^{*} Can temporarily solve various skin problems caused by insufficient sleep, help improve skin and build deep sleep skin (Tested by 22 human subjects/P&K)

修復日間侵害的深層護理。晚間睡眠面膜在最佳護膚時間─「睡眠」期間舒緩疲倦肌膚,讓您一覺醒來容光煥發。即使睡眠質素未如理想,肌膚看起來一樣充滿活力!

Intensive care for skin irritations which received during the daytime. The sleeping mask that transforms your skin into vibrant skin as you Slept-Well. Even if you don't sleep well, your skin will look vitalized like you're slept well!

全 面睡眠肌膚護理 多重功效晚間睡眠面膜

Total Skin-Sleep Skin care Multi-Functional Sleeping Mask

天然精華油及煥膚按摩 全面舒緩體驗

Essential Oil Blend & Blooming Massage Holistic Relaxing Therapy

貼 合肌膚紋理 質地豐盈

Fits skin texture with Rich Texture

美麗肌膚 每日綻放

For Beautiful Skin that Blooms

成分 Ingredient 修護受損肌膚 ─ 安利申請中^{*}專利積雪草發酵萃取物 Restore Damaged skin - Amway pending patent^ fermentia CICA Release™

積雪草發酵萃取物能在8小時的睡眠時間內,積極改善受損肌膚,讓肌膚 每日早上都能煥然一新。

CICA Release™ renews skin condition every morning by providing fermentia CICA for 8 hours of sleep.

- ^ 美國專利申請(審核中)62941274
- US patent application (pending) 62941274

效果 Result

提升肌膚修復力 *200%* ** 200%** upgrade skin restore 加強保濕度 *758%***758%** higher moisture level



^{**} 與未發酵積雪草相比

^{**} Compared to unfermented CICA

成分 Ingredient

舒緩肌膚壓力,抵禦城市侵害 Relieve Skin Stress - Urban Defense Complex

可抵禦城市侵害的複合物 (菊花萃取物 + AA2G) 具高效抗氧化力,成分源自安利植物研發中心,有助修復受損肌膚,舒緩有害環境對肌膚造成的壓力。已有論文刊載於英國醫學期刊《Dove Press》,卓越效果得到證實。

Urban Defense Complex (Chrysanthemum complex + AA2G) is a strong anti-oxidant complex sourced from Amway Botanical Research Center that restores damaged skin and relieves skin stress caused by harmful environment. Paper has been published in the British medical journal "Dove Press", its excellent results have been confirmed.



成分 Ingredient

7種草本精華,為疲倦肌膚充電 Recharge Tired Skin - Blooming Bassam

7種天然專利草本精華,有效舒緩肌膚,提升肌膚活力,讓肌膚散發健康光澤。

Seven patented natural origin herb complexes which are known as good at skin soothing and improve skin vitality and glow.



深層肌膚減壓療法

Holistic Relaxing Therapy for Deeper Skin Relaxation

24小時修復肌膚節奏,不分畫夜集中護膚,甚至在睡眠期間,護理不同肌膚狀況。

24 hours of skin rhythm solution that cares different skin condition at day and night, and even sleeping time.

使用方法

- 1 完成基礎護理後,取適量面膜於手背,均匀塗抹於臉上
- 2 以盒內附送的T字刮棒沿輪廓按摩吸收
- 3 輕拍臉部促進肌膚吸收

How to Use

- 1 After basic treatment, take out an appropriate amount of mask on the back of the hand and apply it evenly on the face.
- 2 Gently press the face or use the enclosed T-scraper to massage along the contour.
- 3 Gently massage to promote skin absorption.



以珍貴銠白金塗層打造的T字刮棒,敏感肌膚也能安心使用

T-scraper is made with rhodium platinum, suitable for sensitive skin

護膚程序 Skincare Regime

潔面乳 > 柔膚水 > 眼霜 > 個人專屬修護精華 >

乳液/乳霜 > 晚間睡眠面膜 > 按摩

Cleanser > Toner > Eye Cream > Signature Select™ Personalized Serum > Lotion/Cream > Blooming Sleeping Mask > Massage



淋巴按摩法一促進血液循環,使肌膚剔透明亮 Lymph massage - helps blood circulation and cares for clear brighter skin.

緊緻拉提按摩法 — 令臉部線條更緊緻 Elastic muscle massage - tightens facial line.

立體小V臉按摩法 — 打造立體輪廓 Meridian Massage - creates three-dimensional and small-looking face.







